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Gemeenteraad 26 april 2023 

ZITTINGSVERSLAG VAN DE GEMEENTERAAD VAN 26 APRIL 2023. 

Aanwezig: François Willems, Ronny Heuvinck, Maria Van Keer, 
Gunther Buggenhout, Raf De Wolf, Goedele Uyttersprot, 
Christoph De Backer, Ann Doran, Guido Van Herreweghe, 
Jan Vanderstraeten, Freya Saeys, Reinout De Mol, Goedele De Cock, 
Charlotte De Smet, Werner Jansegers, Reinoud Van Stappen, 
Gunther Van Haut, Jordi Stallaert, Terence François, Carin Meert, 
Kurt Guns, Geert De Saedeleir: Raadsleden; 
Peter Huyck: Voorzitter; 
Luc Vermeir: Algemeen directeur  

  
Verontschuldigd: Els Lambrecht, Mike Torck: Raadsleden 

 

Het zittingsverslag wordt aangevuld met een geluidsopname die werd opgeladen in Cobra. 
Om de opname vlot te kunnen beluisteren kan ze best worden gedownload.  

De tijdsindexen zijn de volgende: 

Bespreekpunten 

1.  02.29  Goedkeuring notulen en zittingsverslag gemeenteraad 29 maart 2023. 
2.  03.00  Intergem. Algemene vergadering, tevens jaarvergadering van 22 juni 2023. 

Goedkeuring van de agenda en vaststelling van het mandaat van de 
vertegenwoordigers. 

3.  04.47  TMVS dv . Algemene jaarvergadering van 20 juni 2023. Goedkeuring van de 
agenda en vaststelling van het mandaat van de vertegenwoordigers. 

4.  05.40  Samenwerkingsovereenkomst kandidaat Nationaal Park Scheldevallei met een 
principeverklaring, een kaart met natuurkernzones,  een samenvatting van het 
masterplan en het operationeel plan en een overzicht van de organisatiestructuur 
(vzw). 

5.  33.52  Interlokale vereniging Burensportdienst Schelde-Durme.  
Resultatenrekening en jaarverslag 2022. Goedkeuring. 
Budget 2023 - jaarprogramma 2023. Kennisname. 

6.  37.39  Toekennen van de straatnamen voor de nieuwe wegen in de verkaveling 
Patmoes. Definitieve goedkeuring. 

7.  39.32  Verkoop van het resterende deel van het station van Heizijde, Klein-
Antwerpenstraat 67, kadastraal gekend met capakey 42322C0773/2F000. 
Goedkeuring. 

 

Toegevoegd agendapunt van raadslid Ann Doran van de fractie Open VLD 

8.  42.28  Begroting in één oogopslag. 
 

Toegevoegd agendapunt van raadslid Freya Saeys van de fractie Open VLD 
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9.  48.24  Paaskermis naar 2 weekenden. Goedkeuring. 
 
 

Toegevoegd agendapunt van raadslid Werner Jansegers van de fractie Open VLD 
 
10.  56.35  Aan de slag met de jeugdmonitor. 

01.08.09   Vragen raadsleden 

 

De zitting wordt geopend om 20.04 uur. 

A GE ND A  

OPENBARE VERGADERING 

 
De voorzitter verontschuldigt schepen Mike Torck en raadslid Els Lambrecht. 
 
Raadslid Gunther Buggenhout houdt de volgende tussenkomst: ‘Als u mij toestaat had ik 
graag het even gehad over de voorliggende agenda van deze gemeenteraad, in feite over het 
gebrek aan een noemenswaardige agenda. Al maanden slaagt deze meerderheid er maar 
niet in om een volwaardige gemeenteraadsagenda voor te leggen aan de raad. Ondanks dat 
onze gemeente bijna 20.000 inwoners telt komt men deze maand niet verder dan 7 punten 
vanuit de meerderheid. Daar zijn dan nog een kennisname bij en het goedkeuren van het 
verslag van vorige maand. 
Nog nooit heb ik zo’n povere werking meegemaakt en ik ben toch al mijn 3de legislatuur 
bezig. Collega’s met een nog langere staat van dienst zullen dit wellicht kunnen beamen. 
Mijn fractie stelt zich dan ook de vraag: Wordt in Lebbeke nog een beleid gevoerd?’ 
 
Raadslid Freya Saeys zegt dat ze dezelfde opmerking heeft. Ze zegt dat er slechts acht 
punten waren en dat zij er gelukkig nog drie aan toegevoegd hebben. Ze vraagt zich af of er 
een gemeenteraad moet worden gehouden als er zo weinig punten op staan. 
 

Bespreekpunten 

1.  Goedkeuring notulen en zittingsverslag gemeenteraad 29 maart 2023. 
 
De notulen en het zittingsverslag van  de gemeenteraad van 29 maart 2023 worden met 
algemeen akkoord goedgekeurd. 
 
 
 
2.  Intergem. Algemene vergadering, tevens jaarvergadering van 22 juni 2023. 

Goedkeuring van de agenda en vaststelling van het mandaat van de 
vertegenwoordigers. 
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Raadslid Gunther Buggenhout houdt de volgende tussenkomst: ‘Er gaat hier geen enkele 
Algemene Vergadering van gelijk welke intercommunale meer door zonder dat de 
bestuurders van de Raad van Bestuur hun zitpenningen zien stijgen. Per vergadering 
ontvangen deze dames en heren net geen 250 euro, om juist te zijn 50 cent minder. 
Wat er wel verandert is ten opzichte van vorige opslagronde, het wordt in de agenda niet 
meer vermeld als aanpassing van de zitpenningen maar het staat nu in het dossier als 
statutaire mededelingen. Het kind moet een naam hebben zeker. 
Ben ook eens benieuwd of de partij Vooruit hier wel weer budget voor over heeft, de 
straatnaambordjes van een tijdje geleden die wogen te zwaar op het budget van de 
gemeente.’ 
 
Bevoegdheid 
Het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 (DLB), artikel 432 dat bepaalt dat de 
vaststelling van het mandaat van de vertegenwoordiger in de algemene vergadering van een 
opdrachthoudende vereniging wordt herhaald voor elke algemene vergadering. 
 
Juridische context 

- DLB, Deel 3, Titel 3, Hoofdstuk 3, afdeling 3 over de dienstverlenende en 
opdrachthoudende verenigingen. 

- De gemeenteraadsbeslissing van 6 februari 2019, waarin Evy Van Ransbeeck wordt 
voorgedragen als vertegenwoordiger voor de algemene vergadering van Intergem en 
Bo Macharis wordt aangeduid als plaatsvervangend vertegenwoordiger. 

- De gemeenteraadsbeslissing van 26 januari 2022, waarin naar aanleiding van het 
ontslag als raadslid van Evy Van Ransbeeck en Bo Macharis, Kurt Guns en Carin Meert 
werden aangeduid als respectievelijk vertegenwoordiger en plaatsvervangend 
vertegenwoordiger voor de algemene vergadering van Intergem. 

- De statuten van opdrachthoudende vereniging Intergem. 
 
Feitelijke context 
Lebbeke is aangesloten bij de opdrachthoudende vereniging Intergem. 
 
Het aangetekend schrijven van 30 maart 2023 waarin Lebbeke wordt opgeroepen om deel te 
nemen aan de algemene vergadering, tevens jaarvergadering van Intergem die op 22 juni 
2023 plaatsheeft in de Montil, Moortelstraat 8, 1790 Affligem. 
 
Het dossier werd besproken tijdens de vergadering van het college van burgemeester en 
schepenen op 17 april 2023. 
 
 
Het dossier werd besproken tijdens de vergadering van de gemeenteraadscommissie op 
24 april 2023. 
 
Beslissing 
 
Met 21 ja-stemmen (François Willems, Ronny Heuvinck, Maria Van Keer, Raf De Wolf, 
Goedele Uyttersprot, Christoph De Backer, Ann Doran, Guido Van Herreweghe, Peter Huyck, 
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Jan Vanderstraeten, Freya Saeys, Reinout De Mol, Goedele De Cock, Charlotte De Smet, 
Werner Jansegers, Gunther Van Haut, Jordi Stallaert, Terence François, Carin Meert, 
Kurt Guns, Geert De Saedeleir) en 2 neen-stemmen (Gunther Buggenhout, 
Reinoud Van Stappen). 
 
Artikel 1. De gemeenteraad keurt de agenda goed van de algemene vergadering, tevens 
jaarvergadering van de opdrachthoudende vereniging Intergem van 22 juni 2023: 

1. Kennisneming verslagen van Intergem van de Raad van Bestuur en van de 
commissaris over het boekjaar 2022. 

2. Goedkeuring van de jaarrekening van Intergem afgesloten op 31 december 2022 
(balans, resultatenrekening, winstverdeling, boekhoudkundige besluiten en 
waarderingsregels). 

3. Vaststelling uitkeringen overeenkomstig art. 6:114 en volgend WVV. 
4. Kwijting te verlenen afzonderlijk aan de bestuurders, de leden van de regionale 

bestuurscomités en de commissaris van Intergem met betrekking tot het boekjaar 
2022. 

5. Desgevallend aanvaarding uitbreiding activiteiten gemeenten voor 
(neven)activiteiten. 

6. Statutaire benoemingen. 
7. Statutaire mededelingen. 

 
Artikel 2. De gemeenteraad draagt de vertegenwoordiger van de gemeente die zal 
deelnemen aan de algemene vergadering, tevens jaarvergadering, van de 
opdrachthoudende vereniging Intergem op 22 juni 2023 (of iedere andere datum waarop 
deze uitgesteld of verdaagd zou worden), op om zijn/haar stemgedrag af te stemmen op de 
beslissingen genomen in deze gemeenteraad cf artikel 1 van deze beslissing, namelijk de 
goedkeuring van de bovenvermelde punten. 
 
Administratieve verwerking 
Afschrift van deze beslissing wordt overgemaakt aan: 

- de opdrachthoudende vereniging Intergem, ter attentie van het secretariaat  

(in pdf-versie) op het e-mailadres vennootschapssecretariaat@fluvius.be 

- Kurt Guns en Carin Meert, gemeenteraadsleden 

- Ann Seymoens, beleidsadviseur. 

 
 
 
3.  TMVS dv . Algemene jaarvergadering van 20 juni 2023. Goedkeuring van de agenda 

en vaststelling van het mandaat van de vertegenwoordigers. 
 
Raadslid Gunther Buggenhout verwijst naar zijn tussenkomst bij het vorige agendapunt. 
 
Bevoegdheid 
Het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 (DLB), artikel 432 dat bepaalt dat de 
vaststelling van het mandaat van de vertegenwoordiger in de algemene vergadering van een 
dienstverlenende vereniging wordt herhaald voor elke algemene vergadering. 

mailto:vennotschapssecretariaat@fluvius.be
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Juridische context 

- DLB, Deel 3, Titel 3, Hoofdstuk 3, afdeling 3 over de dienstverlenende en 
opdrachthoudende verenigingen. 

- Het besluit van de gemeenteraad van 6 februari 2019 waarin Reinout De Mol wordt 
aangesteld als vertegenwoordiger en Nele Bosman wordt aangesteld als 
plaatsvervangend vertegenwoordiger in de algemene vergadering van de 
dienstverlenende vereniging TMVS. 

- Het besluit van de gemeenteraad van 25 januari 2023 waarin Nele Bosman naar 
aanleiding van haar ontslag als gemeenteraadslid wordt vervangen door Geert De 
Saedeleir als plaatsvervangend vertegenwoordiger in de algemene vergadering van 
de dienstverlenende vereniging TMVS. 

- De statuten van TMVS dv. 
 
Feitelijke context 
Lebbeke is aangesloten bij TMVS dv. 

De oproepingsbrief van 6 april 2023 voor de algemene jaarvergadering van TMVS dv op 
20 juni 2023, waarin de agenda werd meegedeeld. 

Het dossier werd besproken tijdens de vergadering van het college van burgemeester en 
schepenen op 17 april 2023. 
 
Het dossier werd besproken tijdens de vergadering van de gemeenteraadscommissie op 
24 april 2023. 
 
Beslissing 

Met 21 ja-stemmen (François Willems, Ronny Heuvinck, Maria Van Keer, Raf De Wolf, 
Goedele Uyttersprot, Christoph De Backer, Ann Doran, Guido Van Herreweghe, Peter Huyck, 
Jan Vanderstraeten, Freya Saeys, Reinout De Mol, Goedele De Cock, Charlotte De Smet, 
Werner Jansegers, Gunther Van Haut, Jordi Stallaert, Terence François, Carin Meert, 
Kurt Guns, Geert De Saedeleir) en 2 neen-stemmen (Gunther Buggenhout, 
Reinoud Van Stappen). 
 

Artikel 1. De gemeenteraad keurt alle punten op de agenda van de algemene 
jaarvergadering van TMVS dv van 20 juni 2023 en de daarbij behorende documentatie nodig 
voor het onderzoek van de agendapunten goed:  

1. Wijziging van vermogen 

2. Actualisering van bijlagen 1 en 2 aan de statuten ingevolge wijziging van 
vermogen 

3. Verslag van de Raad van Bestuur over het boekjaar 2022 
4. Verslag van de commissaris 
5. a. Goedkeuring van de jaarrekening over het boekjaar 2022 afgesloten per 

31 december 2022 
b. Goedkeuring van de voorgestelde winstverdeling over het boekjaar 2022 

6. Kwijting aan de bestuurders en de commissaris 
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7. Actualisering presentievergoeding  
8. Statutaire benoemingen 
Varia 

 
Artikel 2. De gemeenteraad draagt de aangeduide 
vertegenwoordiger/plaatsvervangend vertegenwoordiger op, om namens het bestuur alle 
akten en bescheiden met betrekking tot de algemene jaarvergadering van TMVS dv 
vastgesteld op 20 juni 2023, te onderschrijven en haar/zijn (hun) stemgedrag af te stemmen 
op het in de beslissing van de gemeenteraad van heden bepaalde standpunt met betrekking 
tot de agendapunten van voormelde algemene jaarvergadering. 
 
Administratieve verwerking 
Afschrift van dit besluit wordt overgemaakt aan 

- FARYS via 20230620AVTMVS@farys.be 

- gemeenteraadslid Reinout De Mol 

- gemeenteraadslid Geert De Saedeleir 

- beleidsadviseur Ann Seymoens. 

 
 
 
4.  Samenwerkingsovereenkomst kandidaat Nationaal Park Scheldevallei met een 

principeverklaring, een kaart met natuurkernzones,  een samenvatting van het 
masterplan en het operationeel plan en een overzicht van de organisatiestructuur 
(vzw). 

 
Raadslid François Willems stelt zich vragen bij de timing van dit dossier. Hij zegt dat het 
dossier door de strot wordt geduwd ondanks het feit dat het reeds twee en een half jaar 
geleden werd opgestart. Hij zegt dat dit tekenend is voor deze legislatuur. Hij stelt dat het 
ook speuren is naar de adviezen van de landbouwraad en van de milieuraad. Hij vraagt zich 
af of de kaarten goed zijn bekeken. De reacties van de andere gemeenten zijn alleszins 
duidelijker en daadkrachtiger. Ondanks de goede bedoelingen is er geen transparantie in het 
dossier. Meegaan in het project is een stap in het duister. Hij zegt dat zijn fractie op haar 
honger blijft zitten en dat ze het agendapunt dus niet zullen goedkeuren. 
 
Raadslid Freya Saeys zegt dat in het advies van de Raad van State een van de opmerkingen 
gaat over het gebrek aan inspraak. Ze zegt dat daar in het dossier inderdaad niets is over 
terug te vinden. De betrokken percelen zijn niet aangeduid. Ze zegt dat ze dat heeft 
opgevraagd maar zonder resultaat. Ze vraagt of deze percelen verpacht worden. 
 
De burgemeester antwoordt dat haar opmerkingen grotendeels terecht zijn maar dat de 
inspraak op Vlaams niveau diende te gebeuren. Hij vraagt of ze dan ook gaat tegenstemmen 
in het Vlaams parlement. Hij zegt dat de gemeente het moet goedkeuren voor 31 mei 2023 
op basis van een nog niet goedgekeurd decreet. De gemeente is dan ook voorzichtig geweest 
door er niet alle gronden in op te nemen. Het dossier wordt inderdaad door de strot van de 
gemeenten geduwd. 

mailto:20230620AVTMVS@farys.be
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Raadslid François Willems vraagt of er uitstel kan gevraagd worden. 
 
De burgemeester antwoordt dat de gemeente vóór 31 mei 2023 dient te beslissen en dat 
het blijkbaar niet mogelijk is om er nadien nog percelen aan toe te voegen. 
 
Schepen Goedele Uyttersprot leest het advies van de milieuraad over het dossier voor en 
zegt dat het zal doorgestuurd worden naar de raadsleden. 
 
De algemeen directeur stuurt het verslag door. 
 
Raadslid Gunther Buggenhout houdt de volgende tussenkomst: ‘Ik vraag mij dan ook af hoe 
uw partij, de CD&V in het Vlaams Parlement het decreet over Nationaal Park Scheldevallei 
gaat stemmen als u ook bekommernissen heeft bij dit dossier. 
In de rand van dit dossier wil ik nog even stellen waarom een dossierstuk zoals het verslag 
van de milieuraad nu twee minuten geleden kan doorgestuurd worden naar de raadsleden 
en niet vroeger. Het zou veel gemakkelijker werken zijn dat alle verslagen van de 
verschillende gemeentelijke adviesraden worden doorgemaild naar op zijn minst de 
fractievoorzitters.’ 
 
Schepen Goedele Uyttersprot zegt dat het advies van de milieuraad wel degelijk werd 
gevraagd en gegeven. Ze benadrukt dat het op dit moment nog slechts om een vraag tot 
kandidaatstelling gaat. Ze licht de procedure toe. Ze zegt dat er nog een uitstapmogelijkheid 
is en dat aan de bestemming van de natuurkernzones niet wordt geraakt. 
 
 
 
Bevoegdheid 
Gelet op het decreet over het lokaal bestuur van 22 december 2017. 
Gelet op art. 387 en 388 van het decreet over het lokaal bestuur van 22 december 2017 over 
de samenwerking tussen gemeenten en de intergemeentelijke samenwerking. 
 
Feitelijke en juridische context 

- Beslissing d.d. 31 maart 2023 van de Vlaamse Regering rond de goedkeuring van het 
ontwerpdecreet over de algemene landschapszorg en Vlaamse Parken. 

- Goedkeuring d.d. 6 september 2021 door het college van burgemeester en 
schepenen van deelname aan kandidatuur Nationaal Park Scheldevallei met een 
financiële bijdrage van 1642 euro (in 2022-2023) en 3285 euro vanaf 2027. 

- Goedkeuring d.d. 7 november 2022 door het college van burgemeester en schepenen 
van de landschapsbiografie van het Nationaal Park.  

- Beslissing college van burgemeester en schepenen d.d. 13 maart 2023 betreffende 
de aanduiding van de natuurkernzones: goedkeuring van de aanduiding van het 
oorspronkelijke en gereduceerde gebied in Denderbelle als natuurkernzone. Het 
uitgebreide deel aan Wieze kan ook natuurkernzone worden maar wel pas na een 
overleg met de betrokken landbouwers én natuurverenigingen in de loop van 
maart/april 2023 en een bevestiging van het college van burgemeester en schepenen 
op basis van dat overleg. 
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- Overleg met landbouwers en bestuur d.d. 28 maart 2023.  
- Beslissing college van burgemeester en schepenen d.d. 3 april 2023 om dit punt uit te 

stellen tot er meer duidelijkheid is over het advies van de Raad van State. 
- Beslissing college van burgemeester en schepen d.d. 17 april 2023. 

 
Procedurele vormvereisten 

- Mailberichten van Tom Wezenbeek, projectcoördinator Kandidaat Nationaal Park 
Scheldevallei, d.d. 15 februari 2023, 17 februari 2023, 12 maart 2023 en 
16 maart 2023 met de vraag tot feedback op de aangeleverde kaart, 
principeverklaring en samenwerkingsovereenkomst van de kandidatuur Nationaal 
Park Scheldevallei. 

- Mailberichten van kabinet van de Oost-Vlaamse gouverneur van 3 april 2023 (vraag 
tot feedback rond voorstel van masterplan en operationeel plan Nationaal Park 
Scheldevallei) en van 5 april 2023 (vraag tot goedkeuring van 
samenwerkingsovereenkomst Nationaal Park Scheldevallei met bijlagen). 
 

Gelet op de bespreking van dit dossier op de vergadering van de gemeenteraadscommissie 
van 24 april 2023. 
 
 
Beslissing 
 
Met 13 ja-stemmen (Maria Van Keer, Raf De Wolf, Goedele Uyttersprot, 
Guido Van Herreweghe, Peter Huyck, Jan Vanderstraeten, Reinout De Mol, Goedele De Cock, 
Charlotte De Smet, Gunther Van Haut, Carin Meert, Kurt Guns, Geert De Saedeleir) en 10 
onthoudingen (François Willems, Ronny Heuvinck, Gunther Buggenhout, 
Christoph De Backer, Ann Doran, Freya Saeys, Werner Jansegers, Reinoud Van Stappen, 
Jordi Stallaert, Terence François). 
 
Artikel 1.         De gemeenteraad gaat akkoord met de samenwerkingsovereenkomst tussen 
het Regionaal Landschap Schelde-Durme, met in de schoot van haar werking de kandidatuur 
Nationaal Park Scheldevallei en de gemeente Lebbeke met de volgende bijlagen: 

o Algemene kaart NP Scheldevallei met natuurkernzones en principeverklaring 
o Managementsamenvatting masterplan en operationeel plan NP Scheldevallei 
o Beschrijving organisatiestructuur van vzw Nationaal Park. 

 
Artikel 2.         Een afschrift van dit besluit wordt bezorgd aan:  

• Tom Wezenbeek, projectcoördinator Kandidaat Nationaal Park Scheldevallei 

• Nathalie Willems, omgevingsambtenaar milieu  

• An Heirbaut, bibliothecaris/coördinator toerisme 

• Ann Seymoens, beleidsadviseur 

• Jeroen Bosman, financieel directeur. 
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5.  Interlokale vereniging Burensportdienst Schelde-Durme.  
Resultatenrekening en jaarverslag 2022. Goedkeuring. 
Budget 2023 - jaarprogramma 2023. Kennisname. 

Schepen Raf De Wolf licht het agendapunt toe. 
 
Bevoegdheid 
Het decreet over het lokaal bestuur van 22 december 2017 (DLB), artikel 395 §2 dat het 
beheerscomité van een interlokale vereniging de rekening van de interlokale vereniging 
vaststelt en ter goedkeuring voorlegt aan de raden van de deelnemende gemeenten, 
waarvan de gewone meerderheid de goedkeuring verleent. 
 
Juridische context 

- DLB, deel 3, titel 3, hoofdstuk 2 betreffende de samenwerkingsverbanden zonder 
rechtspersoonlijkheid. 

- DLB, deel 2, titel 7 betreffende het bestuurlijk toezicht. 
- Het gemeenteraadsbesluit van 28 oktober 2004 waarbij goedkeuring wordt verleend 

aan de oprichting van een Interlokale Vereniging Burensportdienst Schelde-Durme. 
- De statuten van ILV BSD.  

 
Feitelijke context 
De uitnodiging voor de algemene statutaire vergadering van het beheerscomité van de 
Interlokale Vereniging Burensportdienst Schelde-Durme op 23 maart 2023 te Dendermonde.  
 
De algemene vergadering van de Burensportdienst Schelde-Durme kwam samen in 
Dendermonde op donderdag 23 maart 2023. 
Volgende documenten lagen voor ter goedkeuring: 

• Jaarverslag 2022 

• Financieel overzicht - resultatenrekening 2022 

• Budget 2023 

• Jaarplanning 2023. 
 
Procedurele vormvereisten 
De rekening en het jaarverslag van de Interlokale Vereniging worden jaarlijks ter 
goedkeuring voorgelegd aan de gemeenteraden van de deelnemende gemeenten.  
De Interlokale Vereniging bezorgt de rekening aan de participerende gemeenten uiterlijk 
binnen de zes maanden na afsluiting van het voorgaande werkjaar bezorgt. 
 
Ieder jaar moeten door de gemeentebesturen van de aangesloten gemeenten de staat van 
ontvangsten en van uitgaven en de begroting van de interlokale vereniging 
'Burensportdienst Schelde-Durme' worden goedgekeurd. 
 
Het eventueel positief resultaat van de rekening in de vereniging blijft en wordt aangewend 
voor de realisatie van de doelstelling van de vereniging. 
 
De begroting 2023 wordt ter kennisname voorgelegd aan de gemeenteraden van de 
deelnemende gemeenten. 
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Argumentatie 
Niets staat het goedkeuren van dit agendapunt ‘Intergemeentelijke samenwerking – 
Interlokale Vereniging Burensportdienst Schelde-Durme – goedkeuren resultatenrekening 
2022 en jaarverslag 2022 en kennisname budget en programma 2023 in de weg. 
 
 
Gelet op de bespreking van dit dossier op de vergadering van de gemeenteraadscommissie 
van 24 april 2023. 
 
Beslissing 
 
Met algemeen akkoord. 
 
Artikel 1. De gemeenteraad keurt de resultatenrekening en het jaarverslag 2022 van de 
Interlokale Vereniging Burensportdienst Schelde-Durme goed. 
 
Artikel 2. De gemeenteraad neemt kennis van het budget en jaarprogramma 2023. 
 
 
Administratieve verwerking 
Een afschrift van dit besluit wordt bezorgd aan:  

- Interlokale vereniging Burensportdienst Schelde-Durme, Kanunnik Petrus Jozef 

Triestlaan 1, 9080 Lochristi 
- Marnix Van Cauter, sportfunctionaris. 

 
 
 
6.  Toekennen van de straatnamen voor de nieuwe wegen in de verkaveling Patmoes. 

Definitieve goedkeuring 
 
De burgemeester licht het agendapunt toe. 
 
Bevoegdheid 
Decreet van 28 januari 1977 tot bescherming van de namen van de openbare wegen en 
pleinen, artikel 1 dat bepaalt dat alleen de gemeenteraad bevoegd is om de naam van 
openbare wegen en pleinen vast te stellen of te wijzigen. 
 
Juridische context 

- Het decreet van 28 januari 1977 tot bescherming van de namen van de openbare 
wegen en pleinen. 

- De beslissing van het college van burgemeester en schepenen van 7 november 2022. 
- Het advies van de Heemkring van 4 oktober 2022. 
- De voorlopige goedkeuring door de gemeenteraad in zitting van 25 januari 2023. 
- Het openbaar onderzoek van 6 maart tot en met 4 april 2023. 

 
Feitelijke context 



11 
 

Gemeenteraad 26 april 2023 

De omgevingsvergunning OMV_2020122891 vergunde de verkaveling met de aanleg van 
nieuwe wegen tussen de Fabrieksstraat, de P.F. De Naeyerstraat, de Lindekensstraat en de 
Klein-Antwerpenstraat. 
De aanleg van deze wegen is in uitvoering waardoor nieuwe straatnamen nodig zijn. 
Na de voorlopige goedkeuring door de gemeenteraad in zitting van 25 januari 2023 werd een 
openbaar onderzoek georganiseerd van 6 maart tot en met 4 april 2023. 
 
Procedurele vormvereisten 
Het decreet van 28 januari 1977 voorziet geen principiële beslissing door de gemeenteraad, 
maar aangezien de nieuwe straatnamen in openbare onderzoek moet worden gelegd, is een 
principiële beslissing noodzakelijk. Na het openbaar onderzoek beslist de raad nu definitief 
over de straatnamen. 
 
Argumentatie 
De straatnamen voor de 5 onderscheiden wegen volgens de nummering op het plan worden: 
1 : Patmoes 
2 : Estella Walravestraat 
3 : Bogaertsveld 
4 : Frans Verberckmoesstraat 
5 : Donkerstraat. 
 
Het advies van de Heemkring dat werd bijgetreden door de Cultuurraad motiveert de keuzes 
voor de straatnamen. 

1. De hoofdstraat: de naam “Patmoes”.  
Motivering: De belangrijkste toponiem in de buurt is “Patmoes”. Er is al een 
“Patmoeswegel”, maar die twee kunnen gerust naast mekaar bestaan. Immers er is een 
precedent: “Meysveldbaan” en “Meysveld”. De benaming “Patmoes” komt verder nog 
voor in de volgende toponiemen: “Patmoesbaan”, “Patmoesloop”, “Patmoesmeers”, 
“Patmoesput” en de hierboven vermelde toponiem; “Patmoeswegel”. 
 
2. Een van de zijstraten: “Estella Walravestraat”.  
Estella Walrave (° Zele 3 december 1903 – † Gent 25 oktober 1956)  
Motivering: De rode draad in haar leven: “IJveren voor de zelfstandigheid van de vrouw”. 
Vooral ook in het kader van “Vraan Vanouëgest”. Zij was nationaal voorzitster van K.A.V. 
van 1951 tot 1956.  
Overig curriculum  
- Opleiding: regentes. Ze oefende dit beroep echter niet uit en was werkzaam als 
propagandiste bij de Vrouwelijke Katholieke Arbeidersjeugd (VKAJ) Dendermonde.  
- 1927: voorzitster Vrouwelijke Katholieke Arbeidersjeugd (VKAJ) Dendermonde.  
- Huwelijk in 1932 met gemeentesecretaris Kamiel Vermeiren  
- moeder van 11 kinderen.  
- In 1951 volgde ze Maria Baers op als nationaal voorzitster van de Kristelijke Arbeiders 
Vrouwengilde (KAV). Zelf werd ze in deze hoedanigheid in 1956 (na haar dood) 
opgevolgd door Marie-Thérèse Bouvin.  
- 1952: foto’s van bezoek aan tentoonstelling van KAV rond het huis in gezelschap van 
prinses Josephine-Charlotte (foto’s).  
- 1955: overhandigen protestbrieven aan parlement tijdens betoging tegen de afbraak 
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van de bijdrage voor de vrouw aan de haard (op dat moment was ze al ziek, maar ze 
stond in Brussel op de “barricaden”).  
- Actieve toespraken in Gent tijdens schoolstrijd met onder meer Theo Lefèvre 
(katholieke verzet tegen de schoolpolitiek van de rood-blauwe regering - Achille van 
Acker).  
- Lokale toespraken in Lebbeke en regio over het welzijn en zelfstandigheid van de vrouw 
waar veel volk naar kwam luisteren.  
- Mee aan de wieg gestaan van de opstart van Familiehulp (avant la lettre).  
- Ging ook zelf mee helpen bij huishoudens van Naeyersroot (kuisen, koken, dingen 
aanleren, …). 
“Informatie over het curriculum van mevrouw Estella Vermeiren-Walrave werd ons 
bezorgd door bibliothecaris An Heirbaut en door de culturele dienst van de gemeente 
Lebbeke.” 
 
3. De straat die vertrekt vanuit de Fabrieksstraat: “Bogaertsveld”. Motivering: de 
benaming “Bogaertsveld”: de toponiem komt voor op die geografische plaats onder 
meer in de benaming: “Bogaertshof”, “Goed ten Bogaerde”, “Bogaertsplein” en 
“Bogaertsveld”. 
 
4. Een van de zijstraten: “Frans Verberckmoesstraat”.  
Frans Verberckmoes (° Elversele 7 augustus 1916 - † Lebbeke 7 februari 2001)  
Motivering: Eerste pastoor van Heizijde (1965). Onder zijn impuls werd de Joannes Maria 
Vianneykerk gebouwd (ingewijd 1969) en het Heidehof, maar daarnaast was hij, ook 
gekend als autoriteit in de familiekunde, waar hij onder meer – in drie delen - “Het 
alfabetisch repertorium van de families te Lebbeke tussen 1624 en 1850” schreef, later 
aangevuld tot 1880. Ook van de andere deelgemeenten Denderbelle en Wieze schreef hij 
een dergelijk alfabetisch reperetorium: “Alfabetisch repertorium van de families van 
Denderbelle en Wieze van 1597 tot 1930”. Hij heeft ook dergelijke publicaties over zijn 
geboortedorp Elversele op zijn naam staan en van heel wat buurgemeenten, onder meer 
van Buggenhout: “Het alfabetisch repertorium van de van de families van Buggenhout 
van 1624 tot 1850”. Hij werd ereburger van Lebbeke in 1987.  
Overig curriculum ontnomen uit “De Gazet van Antwerpen” van 11 februari 2001: In de 
pastorij van Heizijde overleed op 84-jarige leeftijd pastoor-emeritus Frans Verberckmoes. 
De priester verbleef liefst 54 jaar in Lebbeke, een record. Hij ontpopte er zich als een 
autoriteit in de familiekunde. Frans Verberckmoes werd op 7 augustus 1916 in Elversele 
geboren. Op 20 april 1941 werd hij tot priester gewijd. Hij was onderpastoor in 
Watervliet en op de O.-L.-Vrouwparochie in Lebbeke-Centrum. Op 21 april 1965 werd hij 
benoemd tot eerste pastoor van de pas opgerichte parochie Joannes Maria Vianney op 
Heizijde. Daar bouwde hij een kerk en het parochiecentrum Heidehof. Zijn veertigjarig 
verblijf in Lebbeke werd in 1987 gevierd. Hij kreeg toen de titel van ereburger van 
Lebbeke. Daartoe droegen ook zijn publicaties over familiekunde bij. Voor zijn 
'Alfabetisch repertorium van de families te Lebbeke tussen 1624 en 1850' ontving hij de 
provinciale prijs voor genealogie. In 1977 publiceerde hij ook 'Oude grafschriften te 
Elversele'. Eind augustus 1993 ging hij op rust. Op 1 juni 1997 vierde Verberckmoes vijftig 
jaar priesterwerk in Lebbeke.  
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5. De zijstraat die het dichtst bij de Klein-Antwerpenstraat ligt: “Donkerstraat”. 
Motivering: De vroegere benaming van de Klein-Antwerpenstraat was: “Donkerstraat”. 
De toponiem komt in talrijke historische naslagwerken voor o.m. als: “Donkerstraat”, 
“Donkerstraatje”, “Donkerstraatbrug”, “Donkerveld”. 
 

 
Financiële aspecten 
/ 
 
Gelet op de bespreking van dit dossier op de vergadering van de gemeenteraadscommissie 
van 24 april 2023. 
 
 
Beslissing 
 
Met 21 ja-stemmen (François Willems, Ronny Heuvinck, Maria Van Keer, Raf De Wolf, 
Goedele Uyttersprot, Christoph De Backer, Ann Doran, Guido Van Herreweghe, Peter Huyck, 
Jan Vanderstraeten, Freya Saeys, Reinout De Mol, Goedele De Cock, Charlotte De Smet, 
Werner Jansegers, Gunther Van Haut, Jordi Stallaert, Terence François, Carin Meert, 
Kurt Guns, Geert De Saedeleir) en 2 neen-stemmen (Gunther Buggenhout, 
Reinoud Van Stappen). 
 
Enig artikel. De straatnamen voor de 5 onderscheiden wegen in de verkaveling tussen de 
Fabrieksstraat, de P.F. De Naeyerstraat, de Lindekensstraat en de Klein-Antwerpenstraat, 
volgens de nummering op het plan, worden: 
1 : Patmoes 
2 : Estella Walravestraat 
3 : Bogaertsveld 
4 : Frans Verberckmoesstraat 
5 : Donkerstraat. 
 
 
Administratieve verwerking 
Een afschrift van dit besluit wordt bezorgd aan:  

- Stefan Ravijts 
- Sophie Spinoy. 

 
 
 
 
7.  Verkoop van het resterende deel van het station van Heizijde, Klein-Antwerpenstraat 

67, kadastraal gekend met capakey 42322C0773/2F000. Goedkeuring. 
 
De burgemeester licht het agendapunt toe. 
 
Bevoegdheid 
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Het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, inzonderheid artikel 41 betreffende de 
daden van beschikking over onroerende goederen. 
 
Juridische context 

• Het art. 56, §1 van het decreet lokaal bestuur betreffende de bevoegdheid van het 
college van burgemeester en schepenen voor het uitvoeren van de besluiten van de 
gemeenteraad. 

• Artikel 41, 11° van het decreet van 22 december 2017 over het lokaal bestuur, over 
de bevoegdheid van de gemeenteraad voor daden van beschikking over de 
onroerende goederen van de gemeente. 

• Artikel 293 van het decreet van 22 december 2017 over het lokaal bestuur wat 
betreft de te volgen procedure bij verkoop van onroerende goederen. 

• De omzendbrief KB/ABB 2019/3 van 3 mei 2019 over de transacties van onroerende 
goederen door lokale en provinciale besturen en door besturen van de erkende 
erediensten. 

• Het beleidsplan laatst goedgekeurd bij beslissing van 21 december 2022. 
 
Feitelijke context 
Bij akte van 26 april 2017 werd de woning van het station van Heizijde verkocht. 
De wachtzaal is in gebruik door het Rode Kruis en werd daarom niet mee verkocht. 
De verkoop van de wachtzaal opgenomen in het beleidsplan laatst goedgekeurd bij 
beslissing van 21 december 2022. 
 
Procedurele vormvereisten 
De gemeenteraad beslist of het deel van het station dat nog eigendom is van de gemeente,  
verkocht kan worden. 
 
Argumentatie 
De eigendom staat afgebeeld als lot B op het opmetingsplan van landmeters Filip Vlaeminck 
en Sander Veyt van FS Topo, opgemaakt op datum van 23 december 2015. Het deel is 
143.18m² groot.  
In het meerjarenplan is de verkoop van de resterende deel opgenomen in actie 23 
‘Optimalisatie gemeentelijk patrimonium’. 
 
Financiële aspecten 
/ 
 
 
Beslissing 
 
Met algemeen akkoord. 
 
Artikel 1. De wachtzaal van het station van Heizijde Klein-Antwerpenstraat 67, 
kadastraal gekend als 42322C0773/02F000, kan verkocht worden bij openbare verkoop of 
gelijkaardige digitale procedure. 
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Artikel 2. Notaris Caroline De Herdt te Lebbeke wordt gevraagd de akte voor deze 
verkoop op te maken en na goedkeuring van de akte door de raad de verkoop te 
organiseren. 
 
 
Administratieve verwerking 
Een afschrift van dit besluit wordt bezorgd aan:  

• Stefan Ravijts, landmeter 

• Stephanie Saerens, projectcoördinator technische dienst en openbare werken 

• Marianne De Munck, juriste 

• Sven De Ridder, afdelingshoofd Omgeving 

• Caroline De Herdt, notaris, Brusselsesteenweg 17, 9280 Lebbeke. 
 
 
 

Toegevoegd agendapunt van raadslid Ann Doran van de fractie Open VLD 

8.  Begroting in één oogopslag. 
 
Raadslid Ann Doran licht het agendapunt toe als volgt: 
‘Jaarlijks legt het college van burgemeester en schepenen de nieuwe begroting vast. Dit is 
het financiële huishoudboekje van de gemeente. In de begroting staat welke keuzes het 
college voorstelt aan de gemeenteraad over het verdelen van het geld van de gemeente, dus 
wat komt er aan geld binnen en waar geven we het aan uit? Met de begroting wordt het 
beleid en het budget vastgesteld voor het volgende jaar. Wie het woord begroting leest of 
hoort, heeft vaak de neiging om meteen af te haken. Omdat gemeentelijke begrotingen vaak 
behoorlijk ingewikkeld in elkaar zitten, hebben burgers hier maar weinig zicht op. Open Vld 
Lebbeke vindt het belangrijk dat iedereen kan zien welke keuzes de gemeente maakt en wil 
de burgers meer bij het werk van de gemeente betrekken. Daarom stelt Open Vld Lebbeke 
voor om de informatie daarover zo bevattelijk mogelijk voor te stellen: de begroting in één 
oogopslag, zo weergegeven dat ze voor iedereen te begrijpen.’ 
Zij stelt voor dat het bestuur akkoord gaat om een begroting in één oogopslag op te maken 
waarbij de begroting zo wordt weergegeven dat ze voor iedereen te begrijpen is. 
 
Schepen Raf De Wolf antwoordt dat dit een mooi punt is. Hij zegt dat het inderdaad niet 
evident is om de begroting te filteren op de in- en uitgaven. In Nederland is het wel al de 
gewoonte om een ‘begroting in één oogopslag’ op te maken. Hij verwijst naar de 
tussenkomst van de financieel directeur op de commissievergadering waarin hij stelde dat 
hij over te weinig personeel beschikte om dit op te stellen. Het hoeft echter geen uitgebreid 
document te zijn. Hij zal dit bespreken met de dienst. Het document zou dan ook op de 
website en in het infoblad Kramiek kunnen gepubliceerd worden. 
 
De gemeenteraad gaat over tot de stemming over dit agendapunt. Met algemeen akkoord 
wordt het voorstel goedgekeurd. 
De gemeenteraad beslist om een begroting in een oogopslag te laten opmaken.  
Een afschrift van deze beslissing wordt voor verder gevolg overgemaakt aan de financieel 
directeur. 
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Toegevoegd agendapunt van raadslid Freya Saeys van de fractie Open VLD 
 
9.  Paaskermis naar 2 weekenden. Goedkeuring. 
 
Raadslid Freya Saeys licht het agendapunt toe als volgt: 
‘Onze jaarlijks Paaskermis ging dit jaar slechts 1 weekend door. Echter er is vraag van de 
foorkramers en bezoekers om dit zoals vroeger 2 weekends te laten doorgaan. 
Op 19 februari 2020 zetten we dit punt reeds op de agenda van de gemeenteraad. Toen had 
het bestuur hier geen gehoor naar.  
Open VLD Lebbeke vraagt om terug te komen op de gemeenteraadsbeslissing van 
18 december 2019 betreffende het herleiden van de Paaskermis van 2 naar 1 weekend.’ 
Zij stelt voor dat de gemeenteraad de Paaskermis over 2 weekenden goedkeurt en 
terugkomt op de beslissing genomen op 18 december 2019. 
 
Raadslid Gunther Buggenhout houdt de volgende tussenkomst: ‘Onze fractie heeft in 
principe geen bezwaar om de Paaskermis twee weekenden te laten plaatsvinden op 
voorwaarde dat er een akkoord is met de foorkramers om ook te blijven staan op het 
tweede weekend. In het verleden was dit vaak niet het geval en ontstonden er gaten op de 
kermis.’ 
 
Schepen Maria Van Keer antwoordt dat het aantal dagen dat de kermis er staat is uitgebreid. 
De kermis staat er nu tot en met woensdag. Dat is kort en krachtig. Het is beter op deze 
manier want in de tweede week zijn er te veel gaten in de opstelling. De kermis staat nu een 
volledige week. Ze zegt dat de meesten dit een goede regeling vinden. 
 
Raadslid Freya Saeys zegt dat de kermisuitbaters het zeer jammer vinden. Als het slecht 
weer is in het eerste weekend hebben ze weinig inkomsten. Die verliezen kunnen dan in het 
tweede weekend gecompenseerd worden. Haar fractie is dus voorstander van het 
herinvoeren van de beide weekends. 
 
Raadslid Gunther Buggenhout vraagt of de schepen in overleg wil gaan met de foorkramers. 
 
Schepen Maria Van Keer antwoordt dat ze al een aantal keren met hen rond de tafel heeft 
gezeten. Ze zegt dat het ook over de lokale handelaars gaat. Ze stelt dat ze zeker een 
evaluatie wil doen. 
 
De gemeenteraad gaat over tot de stemming over dit agendapunt. 
Met 10 ja-stemmen (François Willems, Ronny Heuvinck, Gunther Buggenhout, 
Christoph De Backer, Ann Doran, Freya Saeys, Werner Jansegers, Reinoud Van Stappen, 
Jordi Stallaert, Terence François) en 13 neen-stemmen (Maria Van Keer, Raf De Wolf, 
Goedele Uyttersprot, Guido Van Herreweghe, Peter Huyck, Jan Vanderstraeten, 
Reinout De Mol, Goedele De Cock, Charlotte De Smet, Gunther Van Haut, Carin Meert, 
Kurt Guns, Geert De Saedeleir) wordt het voorstel verworpen. 
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Toegevoegd agendapunt van raadslid Werner Jansegers van de fractie Open VLD 
 
10.  Aan de slag met de jeugdmonitor. 
 
Raadslid Werner Jansegers licht het agendapunt toe als volgt: 
‘In maart 2023 werd de jeugdmonitor 2.0 gelanceerd. De jeugdmonitor is een online  
bevragingstool die de Vlaamse overheid ter beschikking stelt van alle Vlaamse steden en  
gemeenten en de Vlaamse Gemeenschapscommissie (VGC). De Jeugdmonitor 2.0 kreeg een  
nieuwe startpagina, vernieuwde handleidingen en een nieuwe inlogprocedure die ervoor  
zorgen dat de gebruiksvriendelijkheid en de informatieveiligheid van de tool sterk verbeterd  
is. Met de online tool kunnen lokale jeugddiensten en besturen kinderen en jongeren  
bevragen. De resultaten kunnen hen helpen om hun buurt, gemeente of stad nog kind- en  
jeugdvriendelijker te maken. Met de tool kunnen ze groepen kinderen en tieners vanaf het  
derde leerjaar tot en met het tweede middelbaar bevragen over hoe zij het ervaren om in  
hun buurt, stad of gemeente te wonen en leven. De resultaten kunnen ze gebruiken als input  
voor hun jeugdbeleid: wat loopt er goed? Wat zijn belangrijke aandachtpunten? Waar  
schieten we nog te kort? De tool is opgebouwd rond drie thema's: 
 • Spelen, buiten zijn, dingen doen met je vrienden  
 • Iets doen voor andere mensen, zorgen voor mijn buurt  
 • School en hobby's  
Lokale besturen kunnen zelf kiezen over welk thema ze een bevraging opzetten. Alle  
resultaten worden strikt vertrouwelijk verwerkt.’ 
 
Hij stelt voor dat de gemeenteraad opdracht geeft aan het college om samen met de  
jeugddienst en de jeugdraad aan de slag te gaan met de jeugdmonitor. 
 
Schepen Goedele Uyttersprot zegt dat er in het voorstel niet terug te vinden is wie precies  
wat moet doen. Ze vraagt hoe dat concreet werkt en of hij zelf bepaalde thema’s voorstelt. 
 
Raadslid Werner Jansegers antwoordt dat hij het vrij algemeen heeft gehouden om het toch  
goedgekeurd te krijgen en dat hij de keuzes overlaat aan de jeugdraad en aan de  
jeugddienst. 
 
Schepen Goedele Uyttersprot zegt dat zij de jeugdmonitor zeker willen meenemen maar dat  
het vrij tijdsintensief is. Men moet er immers mee op de baan. Mails alleen zullen niet  
volstaan. De timing kan dan ook niet meer in het voorjaar aangezien het momenteel zeer 

druk  
is op de jeugddienst. 
 
De gemeenteraad gaat over tot de stemming over het agendapunt. 
Met algemeen akkoord wordt het voorstel goedgekeurd. 
De gemeenteraad geeft opdracht aan het college van burgemeester en schepenen om  
samen met de jeugddienst en de jeugdraad aan de slag te gaan met de jeugdmonitor binnen  
een nog door henzelf te bepalen timing. 
Een afschrift van deze beslissing wordt overgemaakt aan de jeugddienst. 
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VRAGEN GEMEENTERAADSLEDEN 
 
Raadslid Jordi Stallaert vraagt of het personeel van de gemeente- en OCMW-diensten op 
20 april een bedanking hebben gekregen ter gelegenheid van de dat van de medewerker. 
 
De algemeen directeur antwoordt dat de bedankingen niet zozeer zijn gekoppeld aan 
bepaalde dagen want er zijn er talloze zoals de dag van de zorg, secretaressendag enz.  
Er is door het MAT een waarderingsbeleid opgemaakt dat werd goedgekeurd door het 
college. Daarin zijn verschillende bedankingsmomenten opgenomen. Ook de mogelijkheid 
tot teambuilding staat er in vermeld. Hij zal dit document aan de raadsleden bezorgen. 
 
Raadslid Terence François verwijst naar het ontslag van de voorzitter van de Gemeentelijke 
Ondernemingsraad (GOR). Hij vraagt hier meer uitleg over. 
 
Schepen Goedele Uyttersprot antwoordt dat op de volgende vergadering van de GOR zal 
besproken worden hoe in zijn opvolging zal worden voorzien. Ze zegt dat het een komen en 
gaan is in de adviesraden. Mensen hebben immers steeds minder tijd. 
 
Raadslid Ann Doran zegt dat de parking in de Stationsstraat rechtover Delhaize is verkocht. 
Ze vraagt wanneer de parking van Delhaize niet meer zal worden afgesloten met een ketting. 
 
De burgemeester antwoordt dat daar nog geen evolutie in is. De uitbater weigert nog steeds 
om de ketting te verwijderen. 
 
Raadslid Ann Doran vraagt of het ergens zwart op wit staat dat de ketting moet verwijderd 
worden. Anders heeft de gemeente geen enkele poot om op te staan. 
 
De burgemeester antwoordt dat het is besproken geweest maar dat het hangen van een 
ketting nu eenmaal niet vergunningsplichtig is. Hij zegt dat het impliciet in de vergunning 
staat. 
 
Raadslid Freya Saeys zegt dat de meiboom in Wieze blijkbaar zou worden opgeslagen achter 
de pastorie te Wieze. 
 
Schepen Maria Van Keer antwoordt dat dat inderdaad zo is. Ze zegt dat er een afdak zal 
worden gemaakt  om hem te beschermen tegen weer en wind. Het heen en weer voeren 
van de meiboom tussen Lebbeke en Wieze is immers niet zo evident. Dat moet met speciaal 
transport. Op deze manier is het veel gemakkelijker om hem telkens af te breken en terug te 
plaatsen. 
 
Raadslid Freya Saeys vraagt of hij er dan niet gewoon kan gelegd worden. Nu moet er 
blijkbaar een haag voor sneuvelen. 
 
Raadslid Freya Saeys zegt dat er ter hoogte van de woning Kakemanstraat 120 een laadpaal 
pal op het voetpad staat op vraag van de bewoner. Die paal vormt een obstructie op het 
voetpad. Ze vraagt of daar een vergunning voor werd afgeleverd. 
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Schepen Raf De Wolf antwoordt dat het inderdaad een vraag was van de bewoner en dat de 
gemeente daar zelf niet blij mee is. Er is al een mail voor naar de maatschapij verstuurd  en 
dat er werd geantwoord dat de paal niet dichter tegen de boordsteen kon geplaatst worden. 
Hij zegt dat dat niet meer zal toegestaan worden en dat er eilanden zullen voorzien worden 
die dan op het wegdek komen te staan. 
 
Raadslid Gunther Buggenhout stelt de volgende vraag: ‘Ik had ook nog een vraag over de 
kermissen die doorgaan op de Grote Plaats. Op Paaszondag was ik getuige hoe twee 
overlopende kindjes ei zo na werden aangereden op de steenweg door een passerende 
auto. Hoe staat het bestuur  om een omleiding te voorzien, zoals op jaarmarktdag via de Flor 
Hofmanslaan. Dat zou de veiligheid heel wat doen toenemen voor onze kinderen.’ 
 
Schepen Raf De Wolf antwoordt dat hij dat moet bespreken met de dienst maar dat dat 
zeker kan overwogen worden. 
 
Raadslid Gunther Buggenhout stelt de volgende vraag aan de burgemeester: ‘Uw 
partijgenote mevrouw Nicole De Moor voor asiel en migratie is op zoek naar opvangplaatsen 
en heeft haar oog laten vallen op leegstaande kerken. Aangezien wij er twee op ons 
grondgebied hebben staan had ik graag van u vernomen of mevrouw Nicole De Moor reeds 
contact heeft gezocht met het schepencollege of met de kerkfabrieken van onze gemeente? 
Indien dit nog niet gebeurt is wat gaat uw reactie zijn op de vraag van de staatssecretaris? 
 
De burgemeester antwoordt dat er nog geen vraag is gekomen. Als de vraag zou komen zal 
worden bekeken wat er kan. Aangezien er geen sanitair is in deze gebouwen is de kans 
echter klein dat ze geschikt zouden bevonden worden. 
 
Raadslid Gunther Buggenhout zegt dat de budgetten zeer groot zijn zodat het voorzien van 
sanitair wel geen probleem zal vormen. 
 
Raadslid Reinoud Van Stappen stelt de volgende vraag: ‘De rotonde aan het AC en Aldi is 
reeds een tweetal weken terug opengesteld voor het verkeer na de werken aan de asfaltlaag 
maar de wegmarkeringen zijn nog ontbrekend.  Sinds maandag zijn er wel bordjes geplaatst 
met de vermelding ‘ontbrekende wegmarkeringen’ maar het blijft een gevaarlijke situatie. 
Mijn vraag is tegen wanneer zal de belijning van de rotonde uitgevoerd zijn?’ 
 
De burgemeester antwoordt dat het niet paste in de planning van de aannemer. Hij zegt dat 
ze donderdag of vrijdag de belijning zullen aanbrengen. Er zal geen omleiding voorzien 
worden. De politie zal het verkeer regelen zodat er een minimale hinder zal zijn. 
 

De zitting wordt gesloten om 21.40 uur. 
Gedaan in zitting datum als hierboven vermeld. 

 

De Algemeen directeur  De Voorzitter 
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Gemeenteraad 26 april 2023 

Luc Vermeir  Peter Huyck 

 

 


